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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor mange der kommer til at vente længere tid på at få deres 

penge tilbage, når nu ejendomsvurderingssystemet igen udskydes? 

 

Svar 

De boligejere, der har betalt skat af for høje vurderinger i 2011-2020, kan stadig se frem 

til at få pengene tilbage. Den aktuelle forsinkelse påvirker ikke dette. Det er foreløbigt 

forventningen, at ejerne af ca. 715.000 ejerboliger modtager en tilbagebetaling.  

 

Mange ejendomme ejes imidlertid af flere ejere og kan have været ejet af flere personer i 

den periode, som tilbagebetalingsordningen gælder. Hver ejer får en meddelelse om resul-

tatet af tilbagebetalingsberegningen for den periode, vedkommende har ejet ejendommen. 

Ejere, der ikke skal have penge tilbage, modtager også en meddelelse.  

 

I alt ventes der derfor udsendt ca. 3 mio. meddelelser med resultatet af tilbagebetalingsbe-

regningen.  

 

Tilbagebetalingsberegningen kan imidlertid først gennemføres, når den nye ejendomsvur-

dering foreligger. Det indebærer, at alle ejere desværre må væbne sig med tålmodighed, 

indtil de nye ejendomsvurderinger bliver sendt ud. Det gælder også ejerne af de ca. 

715.000 ejerboliger, der foreløbigt forventes at modtage en tilbagebetaling.  
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